

Protokoll - Styremøte august 2024

Dato: 29.08.2024 18:00

Sted: Skansen

Deltagere:

- Chris Thomas Skogli
- Aagot Opheim
- Anja Diez
- Isabelle Sande
- Olav-Magnar Nes
- Ulf Bjørnar Stordalmo
- Hans Helmer Sæternes
- Siri Hanset Monsø - *ikke til stede*
- Eirin Malmo - *ikke til stede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/6/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/6/2

Fast punkt: Oppfølging / oppdatering på vedtak

- Organisering av søndagspadling
- Rapport om uønsket hendelse
- Utedusj
 - Installert og fungerer! Platting er også på plass.
- Ledig reolplass disponert av styret
- Låser fellesreoler
- Fiber
 - NTE er klare. Venter på gravetillatelse fra Trondheim kommune.

Sak 24/6/3

Orientering til styret om hva som har blitt gjort siden forrige styremøte

- Møte med idrettsrådet angående Jonsvatnet
- Møte med kommunen angående treningsfasiliteter til Flattvann
- Utedusj og plating

Sak 24/6/4

Gjennomgang av virksomhetsplanen og foreslåtte tiltak

CT legger inn en oppdatert liste av mål og tiltak fra virksomhetsplanen i forkant av møtet.

Sak 24/6/5

Husleiepriser

Årlig gjennomgang av priser for husleie på Skansen.

- Faste leietakere
- Enkeltutleie (møter / døgn)

Vedtak

Faste leietakere: Øke leie tilsvarende konsumprisindeksen. (Dette er allerede i avtalene)

Enkeltutleie:

2500 kr

1000 kr for møter opp til 6 timer mandag - torsdag.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/6

Ledersamling for ungdom

Se på muligheten for deltakelse fra

TKK: <https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/trondelag/kalender/lederkurs-for-ungdom-2025/>

Vedta budsjett for reise og deltakelse.

1400 kr i deltakeravgift pluss reisekost. Kost og losji er inkludert i deltakeravgift.

Vedtak

Klubben dekker deltakeravgift og reisekost.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/6/7

Organisering av ressurspersoner

Forslag 1:

Diskutere om det kan være en ide å lage en gruppe med praktisk rettede folk som kan være med å bidra på ting som å fikse kajaker og diverse vedlikehold utenom dugnaden.

Forslag 2:

Også diskutere om vi skal endre "Leiing TKK"-gruppa til "Ressurspersoner TKK", en frivillig gruppe for de som bidrar ekstra til klubben. Litt lettere for meg å komme i kontakt med disse om det er noe som må gjøres.

Sak 24/6/8

Datoer for styremøter i høst

Styret bestemmer seg for datoer for styremøter frem til nyttår.

Vedtak

24. september

22. oktober

10. desember

Sak 24/6/9

Fast punkt: Årshjul

Se i årshjulet om det er noe som skal huskes på i perioden frem til neste styremøte.

Sak 24/6/10

Fritak for antall turer

Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/6/11

Parkering på Skansen

Kan vi høre med Trondheim Havn om det er mulig å få til en avtale som i det minste kan gi avgiftsfritak til de som holder kurs?

Chris Thomas tar kontakt med Trondheim Havn.